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I. Na jakim etapie jest realizacja zadania pod nazwą, zaprojektowanie, wYkonanie i posadowienie' 
pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego? Kiedy fizycznie zostanie Radzie Miasta pokazany model 
pomnika, kiedy będzie wykonany sam pomnik i na jaki dzień planuje się postawienie pomnika 
Marszałka na phlcu przed Urzędem Miasta? 

2. Proszę o stanowisko Prezydenta Miasta w sprawie ewentualnego przejęcia / nabycia przez gminę 
Kędzierzyn-Koźle zabytkowej Baszty Montalemberta. Prezydent Miasta jest za, czy przeciw? 
Proszę uzasadnić opcję, za którą się opowiada. W przypadku woli nabycia / przejęcia zabytku, 
proszę o informacje koncepcję zagospodarowania obiektu oraz podania przybliżonej kwoty, jaką 
postulowałoby się o przeznaczenie na inwestycję w sam obiekt i jego otoczenie. 

• Jednocześnie proszę o udowodnienie, że w przedmiocie realizacji wniosku Komisji Finansowo
Gospodarczej o podjęcie rozmów z właścicielem w temacie nabycia przez gminę Baszty 
Montalemberta, Prezydent Miasta prowadzi jakiekolwiek działania, ponieważ z przeprowadzonej 
rozmowy w dniu wczorajszym z Panem Marianem Saską wynika iż nic mu tym nie wiadomo. 
Pytanie ma związek z odpowiedzią jaką uzyskała Komisja Finansowa na jej wzmiankowany 
wniosek, jakoby Prezydent Miasta zwrócił się z zapytaniem czy wzmiankowany właściciel 
podtrzymuje chęć przekazania obiektu gminie Kędzierzyn-Koźle. 

3. Kiedy będzie wykonane przejście dla pieszych przez ulicę Tuwima na terenie Osiedla 
Blachownia, na wysokości Poczty Polskiej? 

4. Czy zasady dofinansowywania przez gminę wydatków na infrastrukturę ogrodową przewidują 
takowe dofinansowanie, gdy zadanie realizowane jest w okresie· dwuletnim? Jeżeli tak, to wniosek 
winien być złożony przed rozpoczęciem inwestycji, czy po jej zakończeniu? Jeżeli nie, to proszę o 
uregulowanie tej kwestii stosowną zmianą w przepisach. 

5. l.nterpelację, będącą postulatem oto, aby gmina zbadała skład chemiczny wód gruntowych pod 
obszarem zajmowanym przez Rodzinne Ogródki Działkowe "Przyjaźń" w Blachowni złożyłem w 
dniu 30 maja 20181'. W odpowiedzi na nią z dnia 20 czerwca 20 18r jest informacja, że w dniu 28 . 
maja 20 18r (czyli na dwa dni przed moją interpelacją) gmina zleciła przeprowadzenie badania 
stanu cieku wodnego rowu R- 3, który ma wpływ na stan wód gruntowych. 

• Proszę o kserokopię przedmiotowego zlecenia i podanie wyników badań pobranej próbki. 
• Dlaczego nie chce się zbadać stanu wód grun,towych, pod ogródkami działkowymi? 
• Czemu nie traktuje się równoprawnie środowisko wodne i atmosferyczne, gdzie powietrze 

monitorowane jest każdego dnia, gdy nie chce się pobrać oraz zbadać wodę gruntową, wydobytą 
przez pompę ręczną zainstalowaną na terenie wzmiankowanych działek? 

• Proszę o zbadanie składu chemicznego odoru, który często wydobywa się ze studzienek 
kanalizacyjnych położonych w części Osiedla Blachownia w rejonie ulic Reymonta i Wyzwolenia 
·i w pobliżu Domu Kultury 'Lech", który swoim zapachem zbliżony jest tego, który emituje ciek 
wodny R - 3 oraz woda gruntowa wykorzystywana przez działkowców. - W interpelacji z maja 
20 18r dopominałem się ó zbadanie stanu ścieków wewnątrz kanalizacji Osiedla Blachownia. Te są 
co prawda odprowadzane do przemysłowej oczyszczalni ścieków, będącej w na terenie byłych 
Zakładów Chemicznych Blachownia, ale poprzez fakt iż one emitują odór, stykają się z 
powietrzem, który wdychają okoliczni mieszkańcy gminy, to powstaje obowiązek gminny 
zbadania, czy wdychany zapach nie jest szkodliwy dla zdrowia. 


